



## **LiUNA Announced as Title Partner for 2025 Supporting Equity in Trades (SET) Conference**

**Toronto, ON** – The Canadian Apprenticeship Forum (CAF-FCA) is excited to announce the Labourers' International Union of North America (LiUNA) as the Title Partner of the 2025 Supporting Equity in Trades (SET) Conference. Taking place from May 24-26, 2025, at the Westin Harbour Castle in Toronto, the conference will unite leaders, employers, educators, trades professionals, and advocates committed to advancing equity, diversity, inclusion, and accessibility in Canada's skilled trades sector.

With LiUNA's support, this year's SET conference will emphasize fostering partnerships, establishing best practices, and dismantling barriers for underrepresented groups. The SET Conference will feature diverse speakers, interactive workshops, and sessions designed to address key challenges and expand opportunities in the skilled trades.

*“CAF-FCA is proud to partner with LiUNA as the Title Partner for the 2025 SET Conference,” said France Daviault, CEO of CAF-FCA. “LiUNA’s dedication to diversity and inclusion aligns perfectly with our vision for this event, and together, we will inspire industry stakeholders to drive meaningful change for equity-priority groups in the skilled trades.”*

*“Through LiUNA’s industry leading training, outreach and apprenticeship programs, we continue to advance opportunities in skilled trades and apprenticeship pathways with an unwavering commitment to ensuring our workforce is a reflection of the communities our members live, work and build. By translating advocacy into action, we are working collaboratively with government and industry to raise industry standards, remove barriers, strengthen retention and empower a stronger sense of belonging. Today, we see a higher representation of women in trades, second chances for youth at risk, stronger relations with indigenous partners and skilled trades pathways in our education system, working together to foster growth and build up a skilled, safe and productive workforce for all.”* **said Joseph S. Mancinelli, LiUNA International Vice President and Canadian Director.**

Equity is the key to building Canada's future skilled trades workforce, and with LiUNA's support, the 2025 SET Conference will deliver insights on topics like allyship, mentorship, Indigenous reconciliation in trades, intersectionality and strategies for lasting change in equity and inclusion.

For more details on CAF-FCA's Supporting Equity in Trades Initiatives and the 2025 Conference, visit [skilledtradesequity.ca](https://skilledtradesequity.ca).



## **LiUNA annoncé comme partenaire principal de la conférence Soutenir l'équité dans les métiers (SET) 2025**

**Toronto, ON** - Le Forum canadien sur l'apprentissage (FCA-CAF) est heureux d'annoncer que la Labourers' International Union of North America (LiUNA) est le partenaire en titre de la conférence Soutenir l'équité dans les métiers (SET) de 2025. La conférence, qui aura lieu du 24 au 26 mai 2025 au Westin Harbour Castle de Toronto, réunira des dirigeants, des employeurs, des éducateurs, des professionnels des métiers et des défenseurs engagés à faire progresser l'équité, la diversité, l'inclusion et l'accessibilité dans le secteur des métiers spécialisés du Canada.

Avec le soutien de LiUNA, la conférence SET de cette année mettra l'accent sur la promotion des partenariats, l'établissement des meilleures pratiques et la suppression des obstacles pour les groupes sous-représentés. La conférence SET proposera divers intervenants, des ateliers interactifs et des sessions conçues pour relever les principaux défis et élargir les opportunités dans les métiers spécialisés.

« Le FCA-CAF est fier de s'associer à LiUNA en tant que partenaire principal de la Conférence SET 2025 », **a déclaré France Daviault, PDG du FCA-CAF.** « L'engagement de LiUNA à l'égard de la diversité et de l'inclusion correspond parfaitement à notre vision de cet événement et, ensemble, nous inspirerons les intervenants de l'industrie à susciter des changements significatifs pour les groupes prioritaires sur le plan de l'équité dans les métiers spécialisés. »

« Grâce aux programmes de formation, de sensibilisation et d'apprentissage de LiUNA, qui sont à la pointe de l'industrie, nous continuons à faire progresser les opportunités dans les métiers spécialisés et les filières d'apprentissage, avec un engagement inébranlable pour faire en sorte que notre main-d'œuvre soit le reflet des communautés dans lesquelles nos membres vivent, travaillent et construisent. En traduisant le plaidoyer en action, nous travaillons en collaboration avec le gouvernement et l'industrie pour rehausser les normes de l'industrie, éliminer les obstacles, renforcer la rétention et favoriser un plus grand sentiment d'appartenance. Aujourd'hui, nous constatons une plus grande représentation des femmes dans les métiers, une deuxième chance pour les jeunes à risque, des relations plus solides avec les partenaires autochtones et des filières de métiers spécialisés dans notre système éducatif, travaillant ensemble pour favoriser la croissance et créer une main-d'œuvre qualifiée, sûre et productive pour tous », **a déclaré Joseph S. Mancinelli, vice-président international et directeur canadien de LiUNA.**

L'équité est la clé de la construction de la future main-d'œuvre des métiers spécialisés du Canada, et avec le soutien de LiUNA, la Conférence SET 2025 offrira des perspectives sur des sujets tels que l'allyship, le mentorat, la réconciliation autochtone dans les métiers,



l'intersectionnalité et les stratégies pour un changement durable en matière d'équité et d'inclusion.

Pour plus de détails sur les initiatives du FCA-CAF en faveur de l'équité dans les métiers et sur la conférence 2025, consultez le site [skilledtradesequity.ca](https://skilledtradesequity.ca).